
Zn: or.oOI2'L.faI9 Protokół Nr 1/2019

z posiedzenia Komisji Rozwoju Gospodarczego
odbytego w dniu 29 sĘcznia.. 2019 roku.

Przewodni czący Komisji Jan Rutowicz otworzył' pierwsze w 2019 roku posiedzenie

Komisji i na wstępie powitał jej członków.

Stwierdził on, iena stan 5 członków w posiedzeniu udział bterze 5 co stanowi quorum do

podejmowania prawomocnych decyzii.
Lista obecności stanowt załącznlk nr 1 do protokołu.

Następnie Przewodnicząc Komisji powitał:

- Zastępcę Wójta Gminy Krzysztofa Bajora'

- Pracownika Urzędu Gminy Alinę Scisłowicz,

Lista obecności stanowt załączntknr 2 do niniejszego protokołu.

Przewodni czący Komisji zapoznaŁ Z proponowanym porządkiem posiedzenia, który

bez uwag zostil'przyjęty w następując5rm brzmieniu:

l.Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie quorum.

f . P rzyjęcie porządku po siedzenia.

3.Pruyjecl'eprotokołu ze wspólnego posiedzenia Komisji.

4. Informacja na temat wydzierzawiania i sprzedaŻy w 2018 roku mienia komunalnego

będącego w posiadaniu Gminy.

5. Sprawy róŻ.ne i wolne wnioski.

6. Zakonczenie posied zenia.

Porządek posiedzenia stanowi zał'ącznIknr 3 do niniejszego protokołu.

Następnie Komisj a j ednogłośnie przy1ęła protokół ze wspólnego posiedzenia,

Kornisji, które odbyło się w dniu 18 grudnia 2018 roku nie wnosząc do niego żndnych

uwag.

Ad.pkt.4.

Rozpocz1mającrea|izację porządku posiedzeniaPrzewodniczący Komisji udzielił

głosu Pracownikowi Urzędu Gminy Alinie Ścisłowicz.

PrzedstawiŁa onainformację dotyczqcą komunalizaĄl, sprzedazy oraz wydzierŻawtanla

mienia komunalnego Gminy w 2018 roku.

W 2018 roku skomunalizowano następujące nieruchomości:

- Zbójno działka o pow. 0'33 ha,

- Czermno działka o pow. 4,4065ha,

- Fałków działklo pow. 0,I] haorazo pow. 0,03 ha,



- Sułków działka o pow. 0,0705 ha,

- Smyków działki o pow. 0,13 ha' o pow. O,O7 ha, o pow. 0,2187 haoraz działkabędąca drogą

o pow. 1,06 ha,

- Skómice działki o pow. 0,35 ha' o pow. 0,23 ha oraz o pow. 0'0347 ha.

. Łącznie skomuna|tzowano 7,11ha,

Sprzedano w 2018 roku następujące nieruchomości:

- Fałków działkao pow. 0,056 ha,

- Sułków działka o pow. 0,03 ha,

W minionym roku wydzierżawiono nieruchomoŚci pod budowę wieŻy przekuŹntkowej

operatora PLAY.

- Fałków I44 metry z działkt o nr 669,

- Czermno I44 metry z działkinr 146512,

Będąc przy głosie Alina Ścisłowicz poinformowaŁa, Że w dniu 2I styczniabieżącego roku

sprzedano działkę o pow. o,25] ha położoną w Fałkowie pod budowę stacji trafo dla PGE

oddzlał Piotrków Trybunalski za kwotę 5.300,00 zł.

W trakcię przygotowania do sprzedaŻy jest działka o pow. 0'06 ha położona w

Fałkowie, działkao pow. 0,0705 ha położona w Sułkowte, działka o pow. 0,35 ha położona w

Skórnicach oraz działka o pow. 0,07 hapołożona w Gustawowie.

Jak dalej poinformowała Alina Ścisłowicz obsenvuje się zastój w sprzedaŻy

nieruchomoŚci.

Przedstawiona informacja stanowi załącznlknr 4 do niniejszego protokołu.

Członek Komisji Robert Bomba zwrócił' się z zapytaniem czy w miejscowości Wąsosz

są nieruchomoŚci do sprzeduŻy.
" Alina Ścisłowicz poinformow il, Że w tej miejscowości jest nieruchomośó

przezuaczona do sprzedaŻy,

osoba zainteresowana jej zakupem złoŻył'awniosek jednak nie doszło do jej sprzedaŻy.

Czł'onekKomisji Jan Dziuba zwroc1ł' się z zapyt,anięm odnośnie zagospodarowania

nieruchomoŚci w Czermnie.

A1ina Ścisłowicz poinformowała, ie nieruchomoŚó ta została skomunalizowana i jest

wł asno ś ci ą Gminy i moŻe by c zago spo darow ana z go dnie z p ottzeb am|

Następnie g|os zabrałaradna z miejscowości Turowice Monika Stefańska, która
. 

zwróctta się o wyjaŚnienie jaki jest stan prawny nieruchomości zabudowanej budynkiem

strażnicy oSP .



W tej sprawie Alina Scisłowicz wyjaŚniła, Żepowierzchnia tej nieruchomości w5mosi

O,7 5 ha i jest ona objęta wnioskiem o zasiedzenie ptzez ochotniczą StrazPoŻamąw

Turowicach.

Pierwsza tozpra:waw tej sprawie odbyła się w miesiącu styczniubieŻącego roku.

W chwili obecnej Otzeczenie Sędu jest opublikowane do publicznej wiadomoŚci na okres

3 miesięcy w Monitorze Sądowym.

Po tym terminie odbędzie się kolejna tozprawa co do zasiedzęnia tej nieruchomości przez

OSP w Turowicach.

Po zakonczeniu procedur nieruchomość będzie własnością oSP Turowice tbędzlemoina ją

zagospodarować według potrzeb, ale nie można jej sptzedac stwierdziła Alina Scisłowicz.

Ad.pkt.S.

W kolejnym punkcie posiedzenia głos zabrali:

Członek Komisji Monika Stefańska, którazwróciła się o zabezpieczęnie placu zabaw

w miejscowości Turowice.

W tym temacie glos zabrał'ZastępcaWójta Kśrzysztof Bajor, który poinformował ze

wszystkie p|acezńaw zostanąsprawdzone przedrozpoczęciemsezonu ,a|ezadbaćotch

stan powinni rowniez mieszkańcy.

Przewodniczący Komisji Zasugerował aby ztym tematem zapoznać sołtysów

poszczegóInych miej scowo ści.

Przewodniczący Rady Gminy Piotr Gonerka poinformował, Żętemat ten mozna będzie

poruszyó podczas zebran wyborczych sołtysów.

Członek Komisji Robert Bomba, który zwroc1ł' się o remont o drogi gminnej w

miejscowoŚci Węsosz ( uIica Czermińska - odcinek do końca tej drogi).

Jak poinformował radny jest to droga dojazdowa do łąk a w obecnym stanie stanowi

utrudnięnie dla jej użytkowników.

CzŁonękKomisji Monika Stefańska z:wróclł.a się o remont nawierzchni drogi Skórnice

- Poręba ( do posesji P. Muskały).

Prz ewodni czący Komi sj i Jan Rutow icz zglostł. potrzeb ę remontu dro gi w

miejscowoŚci Pląskowice (odcinek ok.400 metrów do posesji P. Pawlików).

Członek Komisji Jan Dziuba, który zwróclł. się o utwardzenie odcinka drogi

Częrmno-Zuzowy do granicy Gminy.

Głos ponowntę zabril. Przewodniczący Komisji, który poinformował aby potrzehy

dotycząceremontów drógzgł'aszać do pracownika lJrzędu Gminy zĄmujqcego się tymi

sprawami.



Podczas wyjazdowego posiedzenia Komisja Rozrvoju Gospodarczego w terenie ustosunkuje

się do zg!'oszonychpotrzeb w zakresie remontów dróg w 2019 roku dodał Przewodniczący

Komisji.

Głos ponownie zabrał.a Monika Stefńska, która poruszył.atemat dotyczący

udrożnienia rowów.

W tym temacie gł.os zabrał. Przewodniczący Rady Gminy, który wyjaśntŁŻe

udrożnianie rowów nienaleiy do kompetencji Gminy jest to obowiązek właŚciciela

nieruchom ości czy teŻ drogi przy której się rów znajdĄe,

W dalszej częścitego puŃtu $os zabrał' Przewodniczący Komisji Jan Rutowicz,

który zwróc1ł' się z zapytantęm czy wiadomo kiedy zostanie uruchomiony gospodarki

odpadami znajdĄący się przy ulicy Pląskowickiej w Fałkowie.

Krzysztof Bajor wyjaśnił,, ie o ile mu wiadomo firma w dalszyrn ciągu jest na etapie

gtomadzeni a decyĄi Środowiskowych niezbędnych do uruchomienia działalności.

Na zakończenie tego tematu Komisja wnioskowała o Zaproszerie nanajbliisze

posiedzenie właściciela tej firmy.

Ad.pkt.6.

W związku zreaLlzacjaporządku Przewodniczący Komisji podziękował wszystkim za

udztał' i zanknął po si edzenie.

Na tym protokół zakonczono.
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